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AUNING SKOLE  

 

REFERAT 
SKOLEBESTYRELSESMØDE 

Tirsdag 29. august 2023 kl. 18.00-21.00 
 
 
 

 
 
 
 
 

  

Deltagere: 
 
Forældrevalgte: Morten Kirkegaard Jensen, Tommy Larsen, Heino Ydegaard, Helene Hastrup, 

Thomas Bang, Lars Kalstrup Kristiansen og Søren Blach 

Medarbejderrepræsentanter: Emil Kjærholm Jørgensen & Birgitte Brix 

Repræsentant fra ungdomsuddannelse: Bo Nørregaard Jensen – Viden Djurs 

Repræsentant fra lokalt foreningsliv: Vakant 

Elevrepræsentanter: Oliver & xx 
 
Ledelse: Anne Illeborg & Lissi Pedersen  
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DAGSORDEN 
Mødeleder : Søren Blach 

Referent : Lissi Pedersen 
 

 
Punkter 
 

 
Tid og 
ansvarlig 

 
Indhold 

 
Beslutning 
Hvem gør hvad og 
hvordan? 

 
1. 

 
Godkendelse af dagsorden  
Her meddeles hvis der er ønske om 
underpunkter skrevet ind under evt. 

 
2 min 
 
Alle 
 

 
Godkendt. 
 
Afbud fra Morten og Tommy, Emil og Bo 
 
Velkommen til nyt medlem Lars K. Kristiansen! 

 

 
2. 
 

 
Konstituering og præsentation af ny 
bestyrelse 

 
5 min 
MKJ/AI 
 

 
Konstituering: 
Repr. fra specialklasserækken: Lars K. Kristiansen 
Næstformand: Søren Blach (dagsordenansvarlig) 
Formand: Morten Kirkegaard Jensen 
Repr. fra de lokale foreninger: Forslag om at posten udgår 
 
Præsentation af skolebestyrelsens medlemmer. 
 

 

 
3. 

 
Godkendelse af forretningsorden 

 
5 min 
AI 
 

 
Vi skal have udarbejdet en ny og revideret forretningsorden. Mor-
ten og Anne taler sammen om et nyt forslag, som fremlægges på 
kommende møde. 

 

 
4. 

 
Økonomi – Halvårsregnskab 
Status på budgetforhandlingerne i 
Norddjurs 
 

 
20 min 
JA 
 

 
Aktuel regnskabsrapport og redegørelse for afvigelser er udsendt 
før mødet. 
Jørgen redegør kort for opbygning af skolens regnskabsrapport.  
Det overordnede mål er, at regnskabet går i 0, når året er omme. 
Gennemgang af udvalgte poster: kantine, elpriser, reservation til 
specialklasser, m.m. 
Hvordan forholder vi os til, at vi har fået overskuddet tilbage, men 
ikke må bruge det? 
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Status på budgetforhandlingerne for Budget 2024. Skolen har 
modtaget et udkast i dag kl. 11, så vi har kun nået at skimme det. 
Elevtildeling er i spil, men det skal konfirmeres endeligt i Børne- 
og Ungdomsudvalget. 
Fremadrettet er kommunens balance udfordret fra 2025. (10.8 mio 
til Børne- og Ungdomsudvalgets område)  
I anlægsbudgettet er der afsat et mindre beløb til udbygning af 
skolernes fysiske rammer. 
Budgettet er i høring frem til d. 15. sept. kl. 10. Alle materialer kan 
tilgås på kommunens hjemmeside.  
Link: https://norddjurs.dk/nyheder/2023/aug/skitse-til-budget-
2024-2027  
https://norddjurs.dk/nyheder/2023/aug/borgermoede-om-budget-
2024  
 
Forslag om møde vedr. udarbejdelse af høringssvar på Annes 
kontor torsdag d. 7. sept. kl. 16 eller evt. anden dato. Anne skriver 
sammen med ”økonomiudvalget” om det bedste mødetidspunkt. 
 
 

     

 
5. 

 
Nyt fra skoleledelsen 

 
15 min 
AI 
 

 
Det nye skoleår er kommet godt i gang. I uge 32 var hele perso-
nalet samlet for at lave fælles forberedelse af det kommende sko-
leår både med et fagligt og trivselsmæssigt fokus. Elevernes mu-
ligheder for ”deltagelse” blev drøftet bl.a. på baggrund af trivsels-
rapporterne. Alle årgangsteam fik udarbejdet sociale årsplaner for 
deres klasser samt antimobbestrategi. Desuden blev det aftalt, 
hvordan hvert team kan få ledersparring til udvalgte temaer. 
De sidste ansættelsessamtaler har givet et positivt resultat. Alle 
ledige stillinger er besat med kompetent personale. 
Alle på skolen skal nu også affaldssortere. Fælles start for både 
elever og personale bliver d. 7. sept. 
Alle klasser skal i disse uger besvare de nationale overgangs-
tests. 
Skolen holder varslet brandøvelse onsdag d. 13. september kl. 
8.30. 
Ledelsen har netop holdt et ordinært samarbejdsmøde med Au-
ninghallerne. I forlængelse af det skal vi have afklaret nogle detal-
jer omkring bl.a. græsslåning. 

 

https://norddjurs.dk/nyheder/2023/aug/skitse-til-budget-2024-2027
https://norddjurs.dk/nyheder/2023/aug/skitse-til-budget-2024-2027
https://norddjurs.dk/nyheder/2023/aug/borgermoede-om-budget-2024
https://norddjurs.dk/nyheder/2023/aug/borgermoede-om-budget-2024
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Oplæg om en ny udskolingsstrategi ”Ro på, tro på, en vej at gå” er 
nu vedtaget i kommunalbestyrelsen. Inden materialet skal drøftes 
i detaljer på de relevante institutioner, laver Lederforum oplæg til 
procesplan, m.m. (september-oktober). Skolebestyrelsen oriente-
res efterfølgende. 

 
6.  

 
Bad efter idræt 

 
10 min 
AI/LP 

 
Kort redegørelse for processen omkring at få undersøgt skolens 
aktuelle praksis for ”bad efter idræt” i forbindelse med idrætsun-
dervisningen. 
 
Processen er, at alle idrætslærere har besvaret et kort spørge-
skema om egen praksis. 
 
På baggrund af svarene gennemfører lederteamet fokusgruppein-
terviews med udvalgte undervisere og elevrådsrepræsentanter. 
 
Til alle årgangsforældremøder fortæller ledelsesrepræsentanten i 
dette efterår, at skolens forventning er, at alle elever går i bad ef-
ter idræt. 
 
Punktet er på dagsordenen igen på næste møde. 
 

 

 
7. 

 
Repræsentanter til Skole og Forældre 
landsmøde 

 
5 min 
AI 

 
Hvem skal deltage? 
Umiddelbart er der ingen interesserede. 

 

 
8. 

 
Drøftelse af nuværende bestyrelses-
sammensætning 

 
10 min 
AI 

 
Skolebestyrelsen indstiller, at foreningsrepræsentanten udgår. 
Hvis der er behov, vil vi indkalde relevante foreningsrepræsentan-
ter ad hoc. 
Anne orienterer skoleforvaltningen om beslutningen. 
 

 

     

 
9.  

 
Høringssvar og tidsplan 

 
10 min 
AI 
 

 
Vedr. specialklassekørsel, som i dagligdagen administreres af 
skolelederen fra Djurslandsskolen: Vi anbefaler, at igangværende 
løsning fortsætter (stor fleksibilitet) 
Praksis vedr. høringssvar: Morten tilbyder at hjælpe med at skrive 
et svar. Morten kontakter Anne om det praktiske. Høringsfristen er 
d. 7. sept. 
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Høringssvar vedr. modtagelsesklasser.  
Det er vigtigt, at elever fremadrettet ikke kommer direkte ind i en 
almenklasse uden forudgående kendskab til dansk sprog. Derfor 
frarådes model 3 i det udsendte oplæg. Anne udsender sit udkast 
til skolebestyrelsen til evt. kommentering.  
 

 
10 

 
Årshjul for bestyrelsesmøder 23/24 

 
5 min                                                                                                     
                                      
 

   
 
Godkendt 

 

 
11 

 
Optimering af økonomien 
 

 
10 min 
SBL 
 

 
Hvordan kan vi evt. optimere økonomien? 
Kan vi mon med en ”overordnet analyse” finde ”blinde pletter”/an-
befalinger, som kan give skolen fordele? 
 
Økonomiudvalget drøfter interessante temaer eks. ”bygninger”, 
”vikardækning”, og udvælger, hvad der ønskes analyseret. Efter-
følgende orienteres den samlede skolebestyrelse om resultatet. 
 

 

 
12 

 
Trivsel på Auning Skole 

 
5 min 
SBL 
 

 
I dagspressen har der over sommeren og for nuværende været 
stort fokus på elevernes trivsel - men ikke mindst mistrivsel. 
Hvordan står det til på Auning skole? Hvilke data har vi på områ-
det, og hvordan arbejder vi generelt på skolen for at forebygge 
mistrivsel? 
Teamet drøftes på et senere møde. 
 

 

 
 

    

 
13.  

 
Nyt fra bestyrelsesformanden  
 

 
5 min 
MKJ 

 
 
Morten er desværre syg. 
 
Den aktuelle skolebestyrelsesvideo skal revideres hver andet år. 
 
 

 

 
14 

 
Nyt fra elevrådet  
 

 
5 min 
Oliver 
 

 
Elevrådet orienterer om, at de nyvalgte elevrådsmedlemmer mø-
des til introkursus d. 13. september sammen med de tilknyttede 
elevrådskontaktlærere. 
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Oliver har netop vist den aktuelle skolebestyrelsesvideo for sin 
klasse, idet han ville oplyse om, hvad der arbejdes med i skolebe-
styrelsen.  
 
Oliver har også talt med en elevrepræsentant fra de ældste mod-
tagelsesklasser. Han har udtrykt stor ros til alle elever, fordi de har 
givet de ukrainske elever en meget positiv velkomst på skolen. 
 

 
15. 

 
Nyt fra medarbejder- 
Repræsentanterne  
 

 
5 min 
BX & EKJ 

 
De nye elevråd mødes til introkursus d. 13. september. 
Helene kigger på skolebestyrelsens vegne forbi i løbet af formid-
dagen. Birgitte er tilknyttet elevrådet i indeværende skoleår. 
 
De nye børnehaveklasseelever har i indeværende skoleår startet 
på skolens område - og ikke i SFO-lokalerne. Det virker som om, 
at de er faldet godt til. 
 
Overordnet set er vi kommet godt i gang med det nye skoleår. 
 

. 

 
16. 

 
Den gode historie  
 

 
5 min 
HH 
 
 

 
Hvilken god historie ønsker vi at fortælle? 
 
Lars som nyt medlem præsenteres. 
 
Thomas er vikar på posten, mens Helene er bortrejst. 
 

 

 
17. 

 
Eventuelt 

 
5 min 
Alle 
 

Forældrehenvendelser vedr. forlænget udesæson i idrætsunder-
visningen på 7. årg., afklaring af evt. langtidslån af computere på 
7. årg. 
 
Hvordan kan skolebestyrelsen præsenteres mere optimalt for alle 
nye forældre på 7. årg.? (juni-mødet). 
Skolebestyrelsen forventningsafstemmer omkring emnet på mø-
det i maj. 
 
Løb for Livet - arrangementet i udskolingen foregår i år d. 12. og 
13. okt. Mon vi sammen kan skaffe sponsorer, så alle elever kan 
få uddelt en t-shirt til dagene? Send gerne forslag til Lissi. 
 
Helene er bortrejst frem til december. 
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Fremtidige mødedatoer 2. halvår 
2023 
 
26.09.2023 
24.10.2023 
21.11.2023 
 

   

 


